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درهم اندیشی روسای دانشکده ها با رئیس دانشگاه مطرح شد:

بهبود کیفیت و اصلاح آموزش اولویت اصلی حوزه آموزش دانشگاه است

دکتر صومی در دیدار با روسای دوازده دانشکده دانشگاه ابراز داشت بهبود کیفیت و اصلاح آموزش اولویت اصلی حوزه

آموزش دانشگاه است .

به گزارش روابط عمومی دانشگاه دکترصومی در جلسه هم اندیشی روسای دانشکده ها با حضور دکترسعید اصلان آبادی معاون آموزشی دانشگاه که به منظور بررسی مشکلات حوزه آموزش تشکیل

شده بود ، با بیان اینکه رکن اصلی دانشگاه آموزش وپژوهش است ، اظهار داشت: اصلی ترین مشکل دانشکده های ما کمبود فضای آموزشی است و ما متاسفانه از استانداردهای لازم دراین زمینه

برخوردارنیستیم.

وی افزود: در بحث توسعه فضاهای آموزشی نیز اقدامات خوبی دردست انجام است وامیدواریم تاپایان سال جاری واوایل سال بعد دوفاز از دانشکده داروسازی مورد بهره برداری قرار گیرد تا گشایشی

در فضاهای آموزشی صورت گیرد و همچنین طرحی برای ایجاد ساختمان واحد برای دانشکده های طب سنتی ، علوم نوین، مدیریت و توانبخشی دردست بررسی است.

رئیس دانشگاه با اشاره به اینکه متاسفانه درحوزه آموزش بدهی سال جاری نیز به بدهی سال گذشته افزوده شده گفت: همه تلاشمان را داریم تا در سال آتی درزمینه رفع مشکلات مالی دانشکده ها

موفق باشیم. وی تصریح کرد: از کل گردش مالی دانشگاه حدود11 درصد مربوط به حوزه آموزش است و باوجود موفقیت دانشگاه دربحث جذب اعتبارات عمرانی علی الخصوص از بخش خصوصی ،

جذب اعتبارات در حوزه آموزش بطور کامل محقق نشده و از محل اعتبارات جاری دانشگاه حقوق ومزایای کارکنان و تمام وقتی اعضای هیات علمی تامین می شود.

دکترصومی خاطرنشان ساخت :

به گزارش فوق درادامه روسای کلیه دانشکده ها به بیان اهم مسائل وموارد موجود در دانشکده ها پرداختند .

کمبود نیرو، مشکل چارت سازمانی ، گروه های آموزشی مورد نیاز، فضاهای آموزشی، تشکیل شورای دانشکده ها ، مشکلات مالی ، ایجاد رشته های جدید، کمبود تجهیزات، تمام وقتی اعضای هیات

علمی ، سرویس دانشجویی ، کلینیک های ویژه؛ از اهم موضوعات مورد بحث روسای دانشکده ها با رئیس دانشگاه بود.
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